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Vragen van het lid Van Gerven (SP) aan de Minister voor Medische Zorg over 
de brandbrief van werkgevers en vakbonden in de apothekersbranche 
(ingezonden 22 oktober 2019). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht «Personeel apotheek draait op voor 
marktwerking zorg»?1 

Vraag 2
Kunt u aangeven hoeveel individuele zorgverzekeraars afwijken van de door 
de overheid vastgestelde overheidsbijdrage in de loonkosten? 

Vraag 3
Kunt u aangeven in hoeverre op de lonen bespaard wordt in verhouding tot 
andere kostenposten, om de premie zo goedkoop mogelijk te houden? 

Vraag 4
Wat vindt u van de opmerking van VGZ dat apothekers erin hebben gefaald 
volumegroei en behandelduur in de hand te houden? 

Vraag 5
Klopt de claim van VGZ dat apothekers massaal zijn geswitcht naar middelen 
die wel worden vergoed nadat zware paracetamol, vitamines en mineralen uit 
het basispakket zijn gehaald? Kunt u dit toelichten? Deelt u de mening dat het 
dus verstandig zou zijn deze middelen weer op te nemen in het basispakket? 

Vraag 6
Kunt u aangeven hoe de lonen, respectievelijk het volume zich hebben 
ontwikkeld sinds het invoeren van vrije tariefvorming, in vergelijking met de 
tot 2012 geldende maximumtarieven? 

Vraag 7
Deelt u de mening dat er in feite sprake is van tariefsverlaging? Waarom wel? 
Waarom niet? 

1 Het Financieele Dagblad, «Personeel apotheek draait op voor marktwerking zorg», 21 oktober 
2019. (https://fd.nl/cookiewall?target=%2Fnull%2F1320940%2Fpersoneel-apotheek-draait-op-
voor-marktwerking-zorg)
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Vraag 8
Zou het niet veel beter zijn om een abonnementstarief voor apothekers in te 
voeren die vergelijkbaar is met het abonnementstarief voor huisartsen, zodat 
er zekerheid ontstaat voor apotheker en personeel? Zo nee, waarom niet?
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